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Allereerst willen we iedereen bedanken die zich heeft ingezet rondom de bar en 
keukenbezetting. Maar natuurlijk ook voor werkzaamheden rondom het veld en 
materiaal. 

Helaas moeten we net zoals met alles om ons heen vermelden dat het eten en 
drinken in onze eigen kantine ook in prijs verhoogt gaat worden met ingang van het 
zaalseizoen. Dan zal er ook een nieuwe prijslijst komen.  

Ook moeten we constateren dat de barinkomsten afgelopen jaar wat weinig waren. 
Hier hopen we dit jaar weer wat positiever te maken.  

Jordy heeft aangegeven zich aan te willen sluiten bij de BOM. Hij zal samen met Wim 
alles rondom de materialen en buiten de kantine op zich nemen. Mocht je dus 
dingen missen of zijn er dingen stuk meldt het bij Wim of Jordy. 

 

We hopen jullie weer te zien op het veld, langs de lijn, maar natuurlijk nog liever af en 
toe achter de bar of in de keuken! 

Jordy, Wim, Iet en Kristy 

 


